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1 Valg af dirigent  

Thomas Sonne Jensen blev valgt som dirigent, og han startede med at konstatere, at 
generalforsamlingen var rettidigt varslet i henhold til bestemmelserne.  
Der var 14 stemmeberettigede deltagere tilstede under forsamlingen. 

 

Valg af referent 

Beate Mahs blev valgt som referent.  
 

2 Valg af stemmetællere 

Alle deltagere tilkendegav at være indforstået med, at evt afstemning kunne foregå ved 
håndsoprækning i plenum. Som stemmetællere blev Henrik og Anita valgt. 
 

3 Bestyrelsens beretning om foreningens aktiviteter i det forløbne år 

Formandsberetningen er vedhæftet dette referat og der refereres derfor kun kommentarer 
til punktet. Susanne gennemgik beretningen. Der var kommentarer om den folder, som 
bestyrelsen arbejder på til fagfolk som socialrådgivere, lærere og pædagoger m.m. 
Desuden blev der spurgt om prisen på deltagelse i den Europæiske Aniridi-konference 
2024 i Stockholm. Der blev svaret, at prisen endnu ikke kendes, men at der løbende vil 
komme informationer på hjemmesiden. 
Derefter blev beretningen enstemmigt godkendt.  
 

4 Fremlæggelse af revideret årsregnskab til godkendelse 

Det reviderede regnskab for 2022 er vedhæftet dette referat, og der refereres derfor kun 
evt. kommentarer til punktet. 
Thomas gennemgik årsregnskabet  og de forskellige puljemidler, foreningen har søgt og 
fået penge fra, såvel til drift som til afholdelse af aktiviteter. 
 
Der blev kommenteret på foreningens stigende medlemstal, og at alle planlagte 
arrangementer i årets løb er gennemført uden nogen aflysninger. 
 
Der blev spurgt ind til de høje udgifterne til revision. Forklaringen er, at der foreligger 1 
afregning til Ulhan i 2021+ 1 afregning i 2022 samt 1 afregning til handicappuljen i 2022.  
Der kom forslag om at skifte fra BDO Revision til et billigere revisionsfirma, hvilket 
bestyrelsen har taget til efterretning. Der blev konkret foreslået at indhente tilbud hos 
Baker Tilly og Ageras. 
 
Der var spørgsmål til kontingentbetaling, og det blev understreget, at der betales pr. 
husstand uanset familietilhørsforhold. 
Derefter var der ikke flere spørgsmål, og regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

 



5 Fremlæggelse af bestyrelsens forslag til aktiviteter, budget og 

kontingent for det kommende år 

Thomas orienterede om bestyrelsens budget for indeværende år. Ud fra tidligere 
fremlæggelse i formandsberetningen besluttede forsamlingen enstemmigt at godkende 
fremlæggelsen som guldigt budget. 
 
Forsamlingen besluttede at fastholde de nuværende kontingenter. 

 

6 Fremlæggelse og behandling af indkomne forslag fra medlemmer og 

bestyrelse.  

Bestyrelsen har ikke modtaget nogen forslag fra medlemmerne til behandling.Til gengæld 
havde bestyrelsen følgende ændringsforslag: 

fra § 9 Opløsning - Stk. 3. Hvis opløsning vedtages, skal foreningens midler anvendes i 

overensstemmelse med foreningens formål og fordeles således som besluttet på den 

opløsende generalforsamling. 

til:§ 9 Opløsning - Stk. 3. Hvis opløsning vedtages, vil overskuddet efter opløsning blive 

givet som donation til Aniridia Europe, der er foreningens europæiske paraplyorganisation. 

Vedtægtsændringerne blev enstemmigt vedtaget af forsamlingen. 

 

7 Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter (vælges for 2 år) 

På valg er: 
- Thomas Sonne Jensen, bestyrelsesmedlem (modtager genvalg) for 2 år 
- Susanne Kjær Christensen, bestyrelsesmedlem (modtager genvalg) for 2 år 
- Henrik R. Nielsen, bestyrelsesmedlem (modtager genvalg) for 1 år 
- Sidsel Damm, suppleant (modtager genvalg) for 1 år 
 
Da der ikke var nogen modkandidater blev alle fire genvalgt. 
 

8 Valg af revisor / bilagskontrollant (vælges for 1 år) 

På valg er: 
Stat. autoriseret revisor Claus Urhøj, BDO revision Middelfart. 
Claus Urhøj kunne ikke genvælges af forsamlingen, idet 12 stemte for, at bestyrelsen 
finder en anden revisor. 
 

9. Eventuelt 

Der arbejdes på en fælles kalender indenfor organisationerne på synsområdet.  
Der var ros til bestyrelsen både for indsatsen i årets løb og til Susanne for hendes oplæg. 
 
Derudover var der ingen kommentarer, hvorefter dirigenten nedlagde sit hverv. 

Slutteligt takkede formanden for god ro og orden og erklærede genrealforsamlingen for 

gennemført og lukket. 

Sanderum d.25.marts 2023 

referent Beate Mahs 


